



Protokoll, fört vid Växjöbridgens styrelsesammanträde tisdagen den 31 maj 2016.

Närvarande: Gunbritt Öhlén, Ingmari Amoson, Göran Magnusson, Lilian Arvidsson och Anders-Eric Andersson. Bo Sanfridsson och Owe Wåhlin hade anmält förhinder. Under § 119 var också Bertil Karlsson närvarande

§ 113 Sammanträdet öppnas

Ordförande Gunbritt Öhlén förklarade sammanträdet öppnat.

§ 114 Val av sekreterare

I ordinarie sekreterares frånvaro utsågs Anders-Eric Andersson att föra dagens protokoll.

§ 115 Val av justerare

Ingmari Amoson utsågs att tillsammans med ordföranden justera dagens protokoll.

§ 116 Godkännande av dagordning

Efter omkastning av ordningsföljden och komplettering med ett par sent inkomna ärenden godkändes den utsända dagordningen.

§ 117 Förekomst av husdjur i klubblokalen.

Eftersom påpekande gjorts om att husdjur förekommit i klubblokalen och att detta medför en uppenbar risk för allergiska personer, beslöt styrelsen att husdjur inte får medtagas till våra lokaler.

§ 118 Utkast till verksamhetsplan

Gunbritt hade bilagt ett utkast till verksamhetsplan för nästa verksamhetsår. Ett antal kompletteringar och ändringar i formuleringar föreslogs. Gunbritt redigerar och lägger ut ett nytt utkast på mail till styrelsens medlemmar, så att en ny verksamhetsplan kan fastställas vid nästa styrelsemöte.

§ 119 Besök av valberedningens ordförande

Ordföranden i valberedningen, Bertil Karlsson berättade om arbetet med att få fram kandidater till en ny styrelse inför nästa verksamhetsår. Eftersom ovanligt många avsigelser föreligger, bad Bertil att den nuvarande styrelsens ledamöter fundera över lämpliga kandidater och ge tips som kan hjälpa honom i hans viktiga arbete. Styrelsen tackade Bertil och lovade att hörsamma hans önskemål.

§ 120 Godkännande av styrelseprotokollet 160426

Detta protokoll lades med godkännande till handlingarna.

§ 121 Årsmötesplanering

Årsmötet kommer att äga rum söndagen den 28/8 med början kl 10.00. Dessförinnan kommer Växjöbridgen att ha ett styrelsemöte den 19/7 samt ytterligare ett den 15/8 med tanke på att motionstiden till årsmötet går ut den 14 /8. Utöver årsmötesförhandlingar bjuder klubben på lunch. Därefter följer en lottad tävling till vilken medlemmarna kan anmäla sig på anslagstavlan. Sponsras av Birgittasmycken.

Följande uppgifter delades ut bland styrelsemedlemmarna för att årsmötet skall vara gediget förberett.

Verksamhetsplan: Se § 116

Verksamhetsberättelse: Gunbritt och Göran(tävlingsavsnittet)

Dagordning: Gunbritt

Bokslut och revision: Ingmari

Inventarieförteckning: Anders-Eric och Ingmari

Vem vinner klövergruppen? Anders-Eric

Medalj- och prisanskaffning: Göran

Mat- och fikafixare: Trivselgruppen.

§ 122 Aktuell information från ordföranden

1) Gåvor har inkommit till Växjöbridgen enligt information på hemsidan.

Styrelsen tackar varmt för de välkomna gåvorna och beslutar att pengarna skall användas enligt givarens önskemål..

2) Efter förnyad kontakt med Hemfosa kan konstateras att handikapparkeringar inte kommer att iordningsställas.

3) Distriktet har beslutat tilldela förtjänsttecken av olika valörer till våra trotjänare Bertil Arvidsson och Lilian Arvidsson. Utmärkningarna kommer att överlämnas av distriktets ordförande Bengt Lennartsson vid årsmötet 28/8.

§ 123 Aktuell statistik

Anders-Eric presenterade som vanligt dagsfrisk statistik över spelfrekvensen innevarande verksamhetsår både för Växjöbridgen och PU.(Silverligan undantagen)

Växjöbridgen kommer att under verksamhetsåret öka antalet speltillfällen från 133 till ca 180

PU bibehåller 120 tävlingstillfällen Just nu har 15,2 personer i genomsnitt deltagit i

Växjöbridgens tävlingar. För PU är motsvarande siffra 19.2 personer.

§ 124 Ekonomisk rapport

Ingmari rapporterade att den ekonomiska ställningen i föreningen är god. Kontantheringen är en källa till irritation eftersom bankerna inte tar emot kontanter och avgiften till det serviceföretag vi anlitar för att ta emot kontanter är skrämmande hög. Ingmari redovisade förslag att införa ett system där medlemmarna betalar in en summa pengar och får spelkuponger motsvarande summan. Diskuterades om fika i så fall ska bakas in i spelavgiften. Vi fortsätter att söka alternativa metoder till kontanthering.

§ 125 Medlemsavgiften 2017/18

Styrelsen föreslår oförändrad avgift (100 kr) även för detta verksamhetsår

§ 126 Erbjudande om ny lokal

Göran meddelade att detta erbjudande ej var seriöst. Styrelsen tar därför inte upp denna fråga.

§ 127 Rapporter och förslag från kommittéerna

a)Tävlingskommittén:

Tävlingsledarträff har hållits och höstens tävlingsprogram ligger ute på hemsidan och i klubblokalen .Vid den tävlingsledarutbildning som genomfördes 22-23/5 klarade samtliga provet direkt vilket är mycket ovanligt. Nu väntar i sommar ruterutbildning och tävlingsledarutbildning steg 2. Det är mycket viktigt att Steg 2 utbildningen blir av även om inte tillräckligt många deltagare anmält sig.

b) Utbildningskommittén

Till höstens nybörjarkurs har hittills endast 7 personer anmält sig. Till nästa styrelsemöte bör vi fundera på hur vi ska kunna göra ytterligare reklam för denna kurs.

c)Trivselkommittén

Lilian meddelar att allt är under kontroll

§ 128 Nästa sammanträde

Som framgår av § 121 blir nästa sammanträde tisdagen den 19 juli kl. 18.15.(Observera tiden)
Boka också in måndagen den 15/8 kl. 16.30

§ 129 Sammanträdet avslutas

Gunbritt tackade för visat intresse och avslutade sammanträdet exakt kl. 18.15

Vid protokollet

Justeras

Justeras

.....
Anders-Eric Andersson

.....
Gunbritt Öhlén

.....
Ingmari Amoson